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WATERFALLS
沃特丝

天地有大美，秀水出奇川。当水幕自绝壁倾泻，天地便有了流动的诗篇。沃特丝，意大
利设计 Favaretto 团队以自然造物为灵感，将瀑布飞泻而下的流动姿态融入椅腿，从

顶端延伸至底部，仿若自然的脉络，在现代空间中蜿蜒流淌。

Inspired by a nature waterfall, Favaretto’s Italian design turns natural flow into art—infusing modern spaces with dynamic elegance.

现代瀑布椅  流动自然力

Modern Waterfall Chair   Flowing Natural Force
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与 自 然 对 话

让 色 彩 呼 吸

Drawing from nature’s palette, it brings nature’s touch into any space with shades 
of spring green, summer red, autumn yellow, and winter white. A softly cushioned 
seat enhances the comfort, creating a cozy and inviting place to relax.

自然之色 椅向自然 
取四季代表色，春山绿、夏榴红、秋麦黄、冬雪白等为椅身色彩，
为空间增添自然气息。椅面创新融入贴心软包，入座柔软舒适。

N A T U R A L  C O L O R S

Seasonal Shades, Natural Comfort
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舒适坐感新范式

弧面椅背设计，坐下即可享受自在靠感，前椅腿 3°、后椅腿 12°的向外扩展，支撑人体
脊柱，同时打造独特的造型语言。无论是品茗咖啡还是阅读，都轻松惬意。

The curved backrest offers a naturally supportive feel the moment you sit down. With front 
legs angled at 3° and rear legs at 12°, it balances stability with a distinctive design. Ideal for 
enjoying a coffee or settling in with a good book, bringing ease and comfort to everyday 
moments.

A New Standard of Comfort
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Silk has unparalleled touch, luster and air-permeability, and is widely used as a high-end fabric in fashion design. Magic happens when these silky 
features were introduced to chair design. Presented by Italian design studio Favaretto/partners, Plis Chairs, with its artistic shape inspired by plisse 
silk, stretch out in a light and graceful form to create an artistic atmosphere for offices, dinning spaces, coffee bars, and outdoor spaces.

多场景百褶艺术椅
"Plis" Sit with Artistic Smoothness

行走在 T 台之上，舞动于舞台中央，丝绸，始终演绎着高雅艺术的风采。指尖在丝绸缎上轻抚，跳跃的
肌理轻触感觉神经，跨越隆起的波浪深陷下一道褶痕，方寸之间疏密有序，或急或慢，指尖演奏百褶艺
术的旋律。意大利设计师 Favaretto/partners 原创打造，融入丝绸意境，采用晚礼服光芒式百褶设计，

多姿变幻包罗万象，为你打造餐厅、咖啡吧、户外、办公等多场景艺术空间。

PLIS
帛力丝
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汲取大自然 8 种色彩，宛如女孩儿喜爱的百褶裙，四季八色，百景而生，让空间流光溢彩。

With 8 colors from nature, Plis chairs express tinct delicacy, a treat to your eyes.
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Young employees favor outdoor working experience than 
working in conventional indoor space. Material of Plis chairs 
has excellent stability even being used in outdoor environment, 
refreshing you with close-to-nature and leisure working hours.

走出办公室，亲近自然的户外办公，越来越被年轻人推崇。帛
力丝可户外使用，让你尽情享受户外办公的惬意时光。

亲近自然  户外办公即可享

Appealing Outdoor Supporter 
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If space constructs the form of art, then color plucks 
the melody of art. Sitting in Plis chairs, the pure tone of 
silk responds to the climax of the drama and affects the 
emotional ups and downs of the audience.

A grand artistic quintessence is about to be staged.
The winding and undulating ceiling streamlines set off the 
elegant and gorgeous stage art and reflected thousands of Plis 
chairs in the distance.

如果说空间构筑艺术的形态，那么色彩拨动艺术的旋律。
帛力丝纯净色调，以渐变色系层序递进的节奏，衬以百褶
设计的律动，仿佛响应戏剧的高潮迭起，牵动着观众内心
的情绪起伏。

一场盛大的艺术国粹即将上演。蜿蜒起伏的吊顶流线，烘
托舞台艺术的优雅绚丽，遥相辉映着千把百褶座椅，如若
因为一把椅子，让你留恋这一场表演，帛力丝或许能做到。
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流光溢彩
Blooming light and color
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The flexible material can bounce 
back slightly. When changing 
posture, it can cater to the relaxation 
of the muscles when the back is 
tilted, and it can be comfortable to 
start a meeting at all times.

Proper Elasticity 
for Comfortable Sitting

帛力丝，坐得也舒服。椅背向内褶
痕双模成型，如荷叶莲蓬开口，赋
予丰富的想象。韧性十足的材质可
轻微回弹，变换姿势时，迎合腰背
倾斜时肌肉舒张的冲力，时刻舒服
地展开会议讨论。

双模椅背  轻微弹力
迎合多样坐姿
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Plis makes your dining space more joyous and colorful. Plis 
chairs use high density material and are designed with more 
outward back feet and seat with ergonomic curvature, providing 
comfort and strong support even when your body center of 
gravity is backward with a relaxing lying posture.

餐厅，倾听着每一个家庭的欢声笑语，帛力丝的陪伴，增添几
分与众不同。座背百褶，褶痕由内而外疏密均匀，坐深处百褶
延续，凹凸坐感赋予臀部肌肉隐形按摩，无论是居家餐厅，还
是酒店餐厅，亲人、同事相聚于此，共饮共赏。

餐厅空间  全家团圆其乐融融 Sweet Dining with Plis
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Weight of one Plis chair is 4.1kg (≈ 2 Macbook) and easy to move with one hand. Dining 
spaces can also be rhythmic and stylish with Plis chairs presenting as delightful as 
artworks. Matching with coffee tables, friends can gather here for a noon refill leisure 
talking or a happy party.

仅 4.1kg，两台 Mac 的重量，单手即可轻松搬挪。人群来来往往的餐厅、咖啡吧，或三、
两好友续杯回忆过往，抑或临时拼桌来一场 HAPPY PARTY，年轻人的青春，因兴趣
相聚，与艺术相伴。

轻巧身量  搬挪即用即走

Artistic Flow in the Dining Space

玛莎拉红
Marsala red

玛莎拉红
Marsala red

珊瑚色
Coral

珊瑚色
Coral

姜黄色
Ginger

姜黄色
Ginger

莫兰迪绿
Morandi green

莫兰迪绿
Morandi green

灰白色
Light grey

灰白色
Light grey

CWT10GM/CWT10GR
W500*D525*H785(mm)

CPS10GS
W504*D530*H765(mm)

雅墨黑
Ink Black

黑色
Black

藕色
Pinkish grey

水墨蓝
Ink blue

产品参数   Specification

材质   Material 

沃特丝  Waterfalls

帛力丝  Plis

定制色  For customization

椅身  Frame

TP-PV11H

TP-PV22H

TP-PV15HTP-PV20H

坐垫  Seat

TP-PV27HTP-PV10H

TP-PV50H

TP-PV21HTM-CI10

TM-CI29

TM-CI27

TM-CI21

TM-CI62 TM-CI81 TM-CI82 TM-CI80 TM-CI83

TM-CI30 TM-CI42 TM-CI35 TM-CI50 TM-CI60

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。


